

استمتع
بخصم 15%

لدى سي كي دايت
عند استخدام بطاقات بنك الرياض



يسري العرض حتى 2024/09/01

تطبق الشروط والأحكام | بنك الرياض خاضع لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي

الشروط والأحكام:

- استمتع بخصم 15% لدى سي كي دايت.
- العرض ساري حتى 2024/09/01.
- للاستفادة من العرض يجب أن يتم الدفع عبر بطاقات بنك الرياض الائتمانية أو مدى.
- يجب على العميل إبلاغ الموظف بعرض بنك الرياض وإبراز بطاقة بنك الرياض الخاصة به.
- هذا الخصم يسري على الاشتراكات الشهرية فقط لجميع الباقات في (الرياض، جدة، ومكة).
- يمكن إجراء عمليات الشراء على موقع سي كي دايت باستخدام الرمز الترويجي RB15
- لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي عروض أو خصومات أو قسائم ما لم يتم ذكر ذلك.
- ألا يقل عمر العميل عن 18 سنة
- الإفصاح عن معدل النسبة المئوية السنوية للبطاقات الائتمانية، [انقر هنا](#)

Terms and Conditions:

- Enjoy 15% off on CK Diet.
- The Offer is valid Until 01/09/2024.
- To validate the offer payments must be made by a valid Riyadh Bank Credit Card or Mada Card.
- The client must inform the staff of Riyadh Bank's offer and present their Riyadh Bank card.
- This discount applies to monthly subscriptions only for all packages in (Riyadh, Jeddah, and Mecca).
- Purchases can be made on CK Diet website, using promo code RB15.
- This offer cannot be combined with any offers, discounts or vouchers, unless stated.
- The customer must be 18 years old and above
- For Credit Cards APR disclosure, [click here](#)